Гуманитарный проект 
ГУ «Круглянский районный историко-краеведческий музей»
«Война. Победа. Память»:  художественная и техническая модернизация экспозиции «Круглянщина в годы Великой Отечественной войны»

	

	1.Наименование проекта: «Война. Победа. Память»  художественная и техническая модернизация экспозиции «Круглянщина в годы Великой Отечественной войны».

	2. Срок реализации проекта: 2года

	3. Организация – заявитель, предлагающая проект: ГУ «Круглянский районный историко-краеведческий музей»

	4. Цели проекта: художественная и техническая модернизация зала «Круглянщина в годы Великой Отечественной войны», расширение знаний по истории войны 1941-1945 гг. 

	5. Задачи, планируемые к выполнению в рамках реализации проекта: 
 - создание постоянной музейной экспозиции, отвечающей требованиям современного посетителя;
- реализация экспозиционного пространства, как интерактивной площадки для получения новых знаний и информации о  периоде Великой Отечественной войны в истории региона.
- обеспечение роста численности посетителей музея.

	6. Целевая группа: разновозрастная аудитория

	7. Краткое описание мероприятий в рамках проекта:
- обновление и расширение материалов экспозиции «Круглянщина в годы Великой Отечественной войны»; 
- художественная и техническая модернизация экспозиции.

 Приобретение: 
-5 аудиогидов; 
-двух манекенов форме немецкого и советского солдат, двух комплектов формы солдат советской армии времен ВОВ для детской аудитории; 
-информационного киоска с интерактивным приложением и интерактивной игрой – викториной;
-изготовление изготовления диорамы «Партизанская землянка»;
-3 планшета;
- проведение для посетителей экскурсий, лекций, презентаций, музейных занятий, квестов и др.


	8. Общий объем финансирования (в долларах США): 60 000

	Источник финансирования
	Объем финансирования 
(в долларах США)

	Средства донора
	60 000

	Софинансирование
	

	8. Место реализации проекта (область/район, город):Могилевская область, Круглянский район, г.Круглое.

	9. Контактное лицо: В.Э.Гапаева, директор ГУ «Круглянский районный историко-краеведческий музей», 802234-72063, 80336653109, krikm1@mail.ru
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Humanitarian project

State Institution "Kruglyansky District Museum of Local Lore"

"War. Victory. Memory": artistic and technical modernization of the exposition "Kruglyanshchina during the Great Patriotic War"
	

	1.Project name: "War. Victory. Memory" artistic and technical modernization of the exposition "Kruglyanshchina during the Great Patriotic War"

	2. The duration of the project: 2 years

	3. Аpplicant Organization offering the project: state institution "Кruglyansky district Museum of local history»

	4. Рroject Goals: artistic and technical modernization of the hall "Kruglyanshchina during the great Patriotic war", expansion of knowledge on the history of the war of 1941-1945.

	5. Tasks to be performed as part of the project:

- creation of a permanent Museum exhibition that meets the requirements of the modern visitor;

- implementation of the exhibition space as an interactive platform for obtaining new knowledge and information about the period of the great Patriotic war in the history of the region.

- ensuring the growth of the number of Museum visitors.


	6. Target group: multi-age audience

	7. Brief description of the project activities:
- updating and expansion of the materials of the exposition "Kruglyanshchina during the Great Patriotic War"; 

- artistic and technical modernization of the exposition.

 Acquisition: 

-5 audio guides; 

-two mannequins in the form of German and Soviet soldiers, two sets of uniforms of soldiers of the Soviet army during the Second World War for a children's audience; 

-information kiosk with interactive application and interactive quiz game;

-production of the production of the diorama "Partisan dugout";

-3 tablets;

- conducting excursions, lectures, presentations, museum classes, quests, etc. for visitors.

	8. The total amount of funding (in US dollars): 60 000

	Source of financing
	Amount of financing 

(in us dollars)

	Donor funds
	60 000

	Co-financing
	

	8. The project location (area/district, city):Mogilev region, Krugloe district, year Round.

	9. contact person: V. E. Gapaeva, Director of the state institution "Кruglyansky district Museum of local history", 802234-72063, 80336653109, krikm1@mail.ru




